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Muut asiat

Sivltk § 9
Sivistyslautakunta kävi yleistä keskustelua Luvian var hais kas va tuk-
sen tilanteesta. Sivistysjohtaja kertoi asian olevan valmistelussa ja
kes ken eräi nen sekä pitävänsä sivistyslautakunnan jäsenet ajan ta-
sal la. Sivistyslautakunnan aikaisemmin esittämiin kysymyksiin ti la rat-
kai su jen kustannusten jaosta palataan kun on tehty ratkaisu ti-
la-asiois ta.

Kristiina Isokorpi tiedusteli syksyllä keskustellusta aamu- ja il ta päi vä-
toi min nan laajuuden koosteesta. Sivistysjohtaja kertoi että tiedot toi-
min nas ta on kerätty. Koosteeseen palataan kun valmistelu on saatu
lop puun.

Kristiina Isokorpi tiedusteli toisen asteen koulutustuen tie dot ta mi ses-
ta. Sivistysjohtaja kertoi miten tuesta on tiedotettu ja kuinka paljon
tie dus te lu ja tuen tiimoilta on esitetty. Tuesta tiedotetaan lisää kun-
nan nettisivuilla ja sosiaalisessa mediassa.

Emin Karaca kysyi perusopetuksen iPadien kierrätyksen pe ri aat teis-
ta, jotka sivistysjohtaja selvitti.  
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